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Prezydent Miasta Ciechanów 

 

 

 

 

INTERPELACJA 

 

 

Wykonanie dodatkowego zejścia z kładki pieszo-rowerowej przy ulicy Przytorowej oraz 

wykonania ciągu pieszego. 

Uzasadnienie 

 

Niniejsza interpelacja podyktowana jest koniecznością poprawy komunikacji 

i bezpieczeństwa wzdłuż linii kolejowej dzielącej „Osiedle Przemysłowe”. Tereny są 

własnością PKP, ale korzystają z nich tłumnie mieszkańcy Ciechanowa, którzy udają się do 

pracy, na zakupy, czy też spędzić wolny czas w pobliskim parku. Prośba dotyczy zwrócenia 

się do właściciela terenu i podjęcie z nim rozmów w celu zaprojektowania dodatkowego zejścia 

z kładki od strony ulicy Ostatni Grosz, które prowadziłoby w stronę zlikwidowanego przejazdu 

w ulicy Fabrycznej oraz wykonania ciągu pieszego w tę stronę prowadzącego. 

 Ostatnie doświadczenia z PKP pokazują, że można porozumieć się w celu reagowania 

na zgłaszane postulaty, bez szkody dla interesów obu stron, a z korzyścią dla mieszkańców. 

 

        Radny Rady Miasta 

        /-/ Tomasz Podsiadlik 


